
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 9. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 316
Med afsæt i ministerens egne refleksioner om størrelsen på landets kommuner og rege-
ringens ambition om et Danmark, hvor tingene er lidt tættere på, er ministeren da enig
i, at det er relevant at undersøge, hvorvidt Københavns Kommune med sine mere end
630.000 indbyggere er blevet for stor til blot én kommune?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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